
 
ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS 

TARYBA 

 

RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 4 POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2015 m. gegužės 28 d. Nr. T2-4 

Šilalė 

 

Posėdis įvyko 2015-05-28 12.00 val. 

Posėdžio pirmininkas – Jonas Gudauskas. 

Posėdžio sekretorė – Raimonda Kniulytė. 

 

Į Šilalės rajono Savivaldybės tarybą išrinkti 25 nariai. Posėdyje dalyvavo 22 Tarybos 

nariai (sąrašas pridedamas). 

Nedalyvavo: Loreta Kalnikaitė, Stasys Navardauskas, Jonas Šedbaras (dėl pateisinamų 

priežasčių). 

Posėdyje dalyvavo: 18 kviestieji asmenys (sąrašas pridedamas). 

Tarybos nariams vienbalsiai pritarus (už-22), Savivaldybės tarybos 4 posėdis pradėtas. 

Posėdžio pirmininkui Jonui Gudauskui pasiūlius, vienbalsiai (už-22) išrinkti balsų 

skaičiuotojai: Gintautas Macevičius, Algirdas Meiženis, Alfonsas Motuzas. Pirmininkas – 

Gintautas Macevičius. 

Posėdžio pirmininkas Jonas Gudauskas priminė, kad Tarybos posėdyje bus balsuojama 

elektronine balsavimo sistema arba rankos pakėlimu. 

Posėdžio pirmininkas Jonas Gudauskas sakė, kad darbotvarkė Tarybos nariams 

pateikta. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už visą darbotvarkę. 

Visai darbotvarkei pritarta (balsų dauguma). 

BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – 1, NEBALSAVO – 2. 

Posėdžio pirmininkas priminė Reglamentą. 

 

DARBOTVARKĖ:  

1. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos komitetų sudarymo. 

2. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos Kontrolės komiteto pirmininko ir jo 

pavaduotojo skyrimo. 

3. Dėl priemokos nustatymo Šilalės rajono savivaldybės administracijos direktoriui. 

4. Dėl priemokos nustatymo Šilalės rajono savivaldybės administracijos direktoriaus 

pavaduotojui. 

5. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos nario ženklelio ir mero regalijų įteikimo ir 

naudojimo tvarkos aprašo tvirtinimo. 

6. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2015 m. vasario 19 d. sprendimo Nr. T1-17 

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2015 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimo. 

7. Dėl 2016 metų nekilnojamojo turto mokesčio tarifo nustatymo. 

8. Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2015 metų Privatizavimo fondo lėšų naudojimo 

sąmatos patvirtinimo. 

9. Dėl Šilalės Simono Gaudėšiaus gimnazijos Upynos vidurinio ugdymo skyriaus 

steigimo ir Šilalės Simono Gaudėšiaus gimnazijos nuostatų patvirtinimo. 

10. Dėl Šilalės r. Upynos Stasio Girėno vidurinės mokyklos tipo ir pavadinimo 

pakeitimo ir Šilalės r. Upynos Stasio Girėno mokyklos nuostatų patvirtinimo. 
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11. Dėl dalyvavimo įgyvendinant projektą. 

12. Dėl projekto „Bendruomeninės infrastruktūros ir gyvenamosios aplinkos kokybės 

gerinimas Šilalės rajone“. 

13. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2014 m. lapkričio 27 d. sprendimo Nr. T1-

265 „Dėl kreipimosi su prašymu į Lietuvos Respublikos Vyriausybę dėl kitos paskirties 

valstybinės žemės sklypo perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise“ 

pakeitimo. 

14. Dėl sutikimo perimti valstybės turtą. 

15. Dėl sutikimo perimti valstybės turtą Savivaldybės nuosavybėn. 

16. Dėl leidimo Šilalės rajono savivaldybės administracijos Pajūrio seniūnijai nuomoti 

negyvenamąsias patalpas. 

17. Dėl mokyklinio autobuso perėmimo Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn ir jo 

perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti patikėjimo teise. 

18. Dėl Savivaldybės finansinio turto investavimo ir Uždarosios akcinės bendrovės 

„Šilalės autobusų parkas“ nuostolių dengimo. 

19. Dėl atstovų delegavimo į UAB Tauragės regiono atliekų tvarkymo centro stebėtojų 

tarybą ir valdybą. 

20. Dėl Šilalės rajono savivaldybės Neįgaliųjų reikalų komisijos sudarymo ir nuostatų 

patvirtinimo. 

21. Dėl Šilalės rajono savivaldybės priešgaisrinės tarnybos nuostatų patvirtinimo. 

22. Dėl informacijos apie Tauragės apskrities vyriausiojo policijos komisariato Šilalės 

rajono vyriausiojo policijos komisariato 2014 metų veiklą. 

23. Dėl informacijos apie Tauragės apskrities priešgaisrinės gelbėjimo valdybos Šilalės 

priešgaisrinės gelbėjimo tarnybos 2014 metų veiklą. 

 

1. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos komitetų sudarymas. 

Pranešėjas Jonas Gudauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

R. Toleikis klausė, ar galima dar teikti pasiūlymus į komitetus. 

J. Gudauskas sakė, kad galima. Informavo, kad apie komitetų sudarymą buvo 

informuoti visi ir pagal gautus prašymus sudaryti komitetai. 

R. Toleikis siūlė savo kandidatūrą į Finansų, investicijų ir verslo komitetą. 

T. Bartkus siūlė savo kandidatūrą į Švietimo, kultūros, sporto ir teisėtvarkos komitetą. 

Valdemaras Jasevičius siūlė balsuoti už R. Toleikio pasiūlymą, kad jis būtų įrašytas į 

Finansų, investicijų ir verslo komitetą. 

NUTARTA. Nepritarti Rolando Toleikio pasiūlymui jį įrašyti į Finansų, investicijų ir 

verslo komitetą (balsų dauguma). 

BALSAVO: UŽ – 6, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 16. 

Valdemaras Jasevičius siūlė balsuoti už T. Bartkaus pasiūlymą, kad būtų įrašytas 

Švietimo, kultūros, sporto ir teisėtvarkos komitetą. 

NUTARTA. Nepritarti Tado Bartkaus pasiūlymui jį įrašyti į Švietimo, kultūros, sporto 

ir teisėtvarkos komitetą (balsų dauguma). 

BALSAVO: UŽ – 6, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 16. 

Valdemaras Jasevičius siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 16, PRIEŠ – 5, NEBALSAVO – 1. 

 

2. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos Kontrolės komiteto pirmininko ir 

jo pavaduotojo skyrimas. 

Pranešėjas Jonas Gudauskas pristatė sprendimo projektą su pakeitimu preambulėje po 

žodžio „1 dalimi“ įrašant žodžius „bei atsižvelgdama į Šilalės rajono savivaldybės tarybos 

frakcijos „Tvarka ir teisingumas“ 2015 m. balandžio 30 d. raštą Nr. 5 „Dėl atstovų į 

Savivaldybės tarybos komitetus“ ir prašė jam pritarti. 
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Valdemaras Jasevičius siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas nepriimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 7, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 15. 

 

3. SVARSTYTA. Priemokos nustatymas Šilalės rajono savivaldybės administracijos 

direktoriui. 

Pranešėjas Jonas Gudauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė, kodėl yra prašoma priemokos. 

J. Gudauskas informavo, kodėl yra reikalinga priemoka. 

V. Jucius sakė, kad žodžiai „neviršijant nustatytos darbo laiko trukmės“ prieštarauja 

sprendimo projektui. 

J. Gudauskas sakė, kad priemokos nustatymą patvirtinti arba atmesti gali Taryba. 

A. Meiženis domėjosi, kodėl yra nustatoma 30 procentų priemokos dydis. 

J. Gudauskas paaiškino, kaip nustatytas priemokos dydis. 

Valdemaras Jasevičius siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 16, PRIEŠ – 5, NEBALSAVO – 1. 

 

4. SVARSTYTA. Priemokos nustatymas Šilalės rajono savivaldybės administracijos 

direktoriaus pavaduotojui. 

Pranešėjas Jonas Gudauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Valdemaras Jasevičius siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 16, PRIEŠ – 5, NEBALSAVO – 1. 

 

5. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos nario ženklelio ir mero regalijų 

įteikimo ir naudojimo tvarkos aprašo tvirtinimas. 

Pranešėjas Raimundas Vaitiekus pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus siūlė patikslinti Tvarkos aprašo 4 punktą, kad Tarybos nario ženklelis 

įteikiamas prisiekus Tarybos nariui. 

J. Gudauskas sakė, kad bus patikslintas Tvarkos aprašo 4 punktas. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu, kad 

Tarybos nario ženklelis įteikiamas po Tarybos nario priesaikos. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-22), pridedamas. 

 

6. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2015 m. vasario 19 d. sprendimo 

Nr. T1-17 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2015 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą su pakeitimu iš 

Administracijos 15 programos 3025 Eur skirti Šilalės lopšeliui-darželiui „Žiogelis“ ir prašė jam 

pritarti. 

T. Bartkus domėjosi apie Pajūralio sporto aikštelės įrengimą, ar yra skirtos lėšos.  

J. Gudauskas sakė, kad po konkurso bus tiksli suma stadiono rekonstrukcijai ir tuomet 

bus skiriamos lėšos. 

A. Meiženis domėjosi apie lėšų skirstymą. 

J. Gudauskas detaliau informavo apie biudžeto pakeitimus. 

A. Meiženis siūlė šiuo metu neskirti lėšų asignavimų valdytojams, o prašymus dėl lėšų 

skyrimo reikalingumo asignavimų valdytojams apsvarstyti Finansų, investicijų ir verslo 

komitete. 

J. Gudauskas paaiškino, kodėl reikalinga skirti lėšas asignavimo valdytojams. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 17, PRIEŠ – 2, NEBALSAVO – 3. 
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7. SVARSTYTA. 2016 metų nekilnojamojo turto mokesčio tarifo nustatymas. 

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

V. Jucius klausė, kodėl atsinaujinančios energijos statiniams taikomas toks pat tarifas, 

kaip ir apleistiems pastatams. 

J. Gudauskas informavo apie parengtą sprendimo projektą. 

T. Bartkus klausė, kodėl kitos paskirties statiniams padidintas tarifo dydis. 

J. Gudauskas sakė, kad tarifo dydį galima keisti pagal pasiūlymą. Informavo apie tarifo 

dydžio nustatymą. 

V. Jucius siūlė tarifo dydį palikti kaip praeitais metais – 1 proc. 

A. Ežerskis pasisakė apie tarifo dydžio nustatymą kitos paskirties statinių valdytojams. 

J. Gudauskas siūlė kitos paskirties statiniams nustatyti 2 proc. tarifo dydį. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už V. Juciaus pasiūlymą, kad sprendimo projekto 1.2. 

papunktyje vietoje „3 proc.“ įrašyti „1 proc.“. 

NUTARTA. Nepritarti V. Juciaus pasiūlymui (balsų dauguma). 

BALSAVO: UŽ – 5, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 17. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti, kad sprendimo projekto 1.2. papunktyje vietoje „3 

proc.“ įrašyti „2 proc.“. 

NUTARTA. Pritarti pasiūlymui, kad 1.2. papunktyje būtų įrašyta „2 proc.“ (balsų 

dauguma). 

BALSAVO: UŽ – 14, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 8. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu sprendimo 

projekto 1.2. papunktyje įrašant „2 proc.“. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 16, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 6. 

 

8. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės 2015 metų Privatizavimo fondo lėšų 

naudojimo sąmatos patvirtinimas. 

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

R. Toleikis domėjosi apie aiškinamajame rašte pateiktą privatizavimo lėšų likutį ir 

planuojamas pajamas. 

D. Vėlavičiutė sakė, kad sprendimo projekte pateikta turto vertinimo išvadų sumos. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 16, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 6. 

 

9. SVARSTYTA. Šilalės Simono Gaudėšiaus gimnazijos Upynos vidurinio ugdymo 

skyriaus steigimas ir Šilalės Simono Gaudėšiaus gimnazijos nuostatų patvirtinimas. 

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus klausė, kas spręs skyriuje iškilusias problemas. 

R. Kuzminskaitė sakė, kad tarp mokyklų bus pasirašytos bendradarbiavimo sutartys su 

atitinkamais įsipareigojimais. Su mokiniais buvo daromi susirinkimai ir manoma, kad iškilusias 

skyriaus problemas pavyks išspręsti. 

T. Bartkus klausė, kokių priemonių imamasi Upynos Stasio Girėno vidurinėje 

mokykloje atsiradusioms problemoms spręsti. 

R. Kuzminskaitė sakė, kad nuo rugsėjo 1 d. bus pradėta vykdyti socialinio ugdymo 

programa ir tikimasi, kad situacija pagerės. Sakė, kad tai visos visuomenės problema, o ne vien 

mokyklos. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 3. 
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10. SVARSTYTA. Šilalės r. Upynos Stasio Girėno vidurinės mokyklos tipo ir 

pavadinimo pakeitimo ir Šilalės r. Upynos Stasio Girėno mokyklos nuostatų patvirtinimas. 

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus domėjosi dėl mokyklos pavadinimo pakeitimo. 

R. Kuzminskaitė informavo, kad mokyklos pavadinime pagal naujus teisės aktus 

nebėra būtina nurodyti mokyklos tipo. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

11. SVARSTYTA. Dalyvavimas įgyvendinant projektą. 

Pranešėjas Stasys Aužbikas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus domėjosi apie maksimalią sumą. 

S. Aužbikas informavo apie maksimalią sumą. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 3. 

 

12. SVARSTYTA. Projektas „Bendruomeninės infrastruktūros ir gyvenamosios 

aplinkos kokybės gerinimas Šilalės rajone“. 

Pranešėjas Stasys Aužbikas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

13. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2014 m. lapkričio 27 d. 

sprendimo Nr. T1-265 „Dėl kreipimosi su prašymu į Lietuvos Respublikos Vyriausybę dėl kitos 

paskirties valstybinės žemės sklypo perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo 

teise“ pakeitimas. 

Pranešėjas Stasys Aužbikas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

V. Jucius domėjosi apie projektą. 

S. Aužbikas informavo apie projekto atliktus darbus. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 3. 

 

14. SVARSTYTA. Sutikimas perimti valstybės turtą. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-22), pridedamas. 

 

15. SVARSTYTA. Sutikimas perimti valstybės turtą Savivaldybės nuosavybėn. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-22), pridedamas. 

 

16. SVARSTYTA. Leidimas Šilalės rajono savivaldybės administracijos Pajūrio 

seniūnijai nuomoti negyvenamąsias patalpas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-22), pridedamas. 
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17. SVARSTYTA. Mokyklinio autobuso perėmimas Šilalės rajono savivaldybės 

nuosavybėn ir jo perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti patikėjimo teise. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

A. Ežerskis pasisakė apie pavėžėjimą rajone ir siūlė Administracijai iškilusias 

problemas surašyti ir pateikti Švietimo ir mokslo ministerijai. 

J. Gudauskas sakė, kad artimiausiame Švietimo, kultūros, sporto ir teisėtvarkos 

komitete turės būti apsvarstyta ir parengtas raštas (siūlymas) ministerijai. 

A. Ežerskis sakė, kad siūlymas galėtų būti priimtas kitame Tarybos posėdyje. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-22), pridedamas. 

 

18. SVARSTYTA. Savivaldybės finansinio turto investavimas ir Uždarosios akcinės 

bendrovės „Šilalės autobusų parkas“ nuostolių dengimas. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

T. Bartkus domėjosi apie tolimesnę įmonės veiklą. 

R. Kibelienė sakė, kad yra variantų: paremti įmonę piniginiu įnašu, mažinti įmonės 

kapitalą arba privatizuoti įmonę. 

V. Jucius pasisakė, kad Taryboje būtina priimti sprendimą, ką toliau su įmone daryti. 

J. Gudauskas sakė, kad šiais metais yra nupirkti 6 autobusai, nors įmonės padėtis nėra 

gera, tačiau kitur autobusų parkų padėtis yra prastesnė. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 17, PRIEŠ – 2, NEBALSAVO – 3. 

 

Vytautas Jucius, Albinas Ežerskis išėjo iš posėdžių salės. 

 

19. SVARSTYTA. Atstovų delegavimas į UAB Tauragės regiono atliekų tvarkymo 

centro stebėtojų tarybą ir valdybą. 

V. Noreika nusišalino nuo klausimo svarstymo ir išėjo iš posėdžių salės. 

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas balsų dauguma, pridedamas. 

BALSAVO: UŽ – 18, PRIEŠ – 0, NEBALSAVO – 1. 

 

20. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės Neįgaliųjų reikalų komisijos sudarymas 

ir nuostatų patvirtinimas. 

Pranešėja Danguolė Račkauskienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimu Nuostatų 

9.1. papunktyje po žodžio „savivaldybės“ į rašyti žodį „tarybos“ ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-19), pridedamas. 

 

Vytautas Jucius, Albinas Ežerskis, Virginijus Noreika grižo į posėdžių salę. 

 

21. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės priešgaisrinės tarnybos nuostatų 

patvirtinimas. 

Pranešėjas Evaldas Lazdauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė jam pritarti. 

Jonas Gudauskas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą. 

NUSPRĘSTA. Sprendimas priimtas vienbalsiai (už-22), pridedamas. 
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22. SVARSTYTA. Informacija apie Tauragės apskrities vyriausiojo policijos 

komisariato Šilalės rajono vyriausiojo policijos komisariato 2014 metų veiklą. 

Pranešėjas Rolandas Kudijanovas pristatė informaciją apie įstaigos veiklą, aktualijas, 

problemas ir atsakė į Tarybos narių pateiktus klausimus. 

 

Posėdžio pirmininkas Lietuvos politinių kalinių ir tremtinių sąjungos vardu dėkojo R. 

Kudijanovui už pagalbą organizuojant renginį „Partizanų pagerbimo, kariuomenės ir visuomenės 

vienybės šventė bei Lietuvos politinių kalinių ir tremtinių sąjungos jaunesniosios kartos XII-asis 

sąskrydis“. 

 

23. SVARSTYTA. Informacija apie Tauragės apskrities priešgaisrinės gelbėjimo 

valdybos Šilalės priešgaisrinės gelbėjimo tarnybos 2014 metų veiklą. 

Pranešėjas Gintautas Ačas pristatė informaciją apie įstaigos veiklą (pridedama) ir 

atsakė į Tarybos narių pateiktus klausimus. 

Tarybos posėdyje dalyvavusieji diskutavo apie savanorystę. 

 

Posėdžio pirmininkas informavo, kad kitas Tarybos posėdis numatomas birželio 

mėnesį. Pirmuose komitetų posėdžiuose bus renkami komitetų pirmininkai ir pavaduotojai bei 

pasitvirtinamos komitetų veiklos programos. Kvietė 2015 m. gegužės 29 d. į 51-ojo tarptautinio 

poezijos festivalio „Poezijos pavasaris 2015“ šventę Bijotuose. 

Priminė, kad Tarybos nariams po posėdžio 14 val. bus išvyka į statybos objektus. 

 

 

 

 

Posėdžio pirmininkas    Jonas Gudauskas 

 

 

 

Posėdžio sekretorė                      Raimonda Kniulytė 


